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Møteinnkalling styremøte nr. 1 – 2017  
Styre/arbeidsgruppe: Hovedlaget 

Tid: Mandag 23.1.17 kl 19:00-21:30 (arb.gruppen møter kl 18:00) 

Sted: Ymber 2.etg. 

Deltagere: Elin Kaasen - leder, Ragna Hansen - nestleder, Odd-Hugo Pedersen – sekretær, Kjetil 
Hallen - ski/ skiskyting,  Jan Løvlund –  orientering, Hanne Fjellstad - Håndball, Hilde 
Nyvoll – Fotball, Liv Anita K. Østgård, Idrettsskolen. 

Meldt forfall/Ikke til 
stede: 

Stein Erik Lunde – Sykkel og vara – sykkel.  

Neste møte:  

Referent: Odd-Hugo Pedersen 

 

Sak Tema Ansv. Frist 
1/17 Kl 19:00-19:10:  

Godkjenning av innkalling og forrige møtereferat. 
Møtereferatet er sendt ut per epost og lagt ut på hjemmesiden. 
Vedtak: Enstemmig godkjent.  
 

  

 Orientering- drøftingssaker   
2/17 
 

Orientering fra gruppene: 
Leder hovedlag: Tippemiddelsøknad kunstgress og forhåndsgodkjenning er klart. 
Mottatt referat som etterspurt fra skigruppen.  
Idrettskolen: 
Holder på med ski nå, med 2 treninger for de eldste hvor onsdagsrenn er den ene, de 
yngste er bare med på onsdagsrenn, i ferd med å avslutte svømming som har vært 
svært populært. Mangler noen trenere på fotball samt representant fra fotballgruppa i 
arbeidsgruppa.  
Fotball: 
Avslutning for alle lag før jul med evaluering. Gjennomført påmelding til kretsen. 
Mangler noen trenere for de yngste. Mange nye spillere på a laget. Det er etablert 
junior-samarbeidslag med Skjervøy og Burfjord.  Mottaket for mindreårige flyktninger 
har etterspurt tilbud. Fotballgruppa har sagt nei. Forsvaret ønsker å leie deler av Ymber 
arena i forbindelse med natoøvelse. Det er enighet om avtale. Norway cup komite og ST 
Hans turnering komite er i sving. Leder har varslet at hun går av på årsmøtet. Håndball: 
Er godt i gang selv om det er mange tap , 5 lag på nyttårsturnering i Tromsø. God lagånd 
og trivsel. Påmelding neste sesong mai 17.  
 
Orientering: Årsmøte 14 februar kl. 19 på Ymber. Kretsløp ST. Hanshelga. Garjala løypa 
er snart sluttført.  
Ski: 
Km langrenn helga 28-29 januar. Skiskyting KM 11-12 februar. Går bra med 
idrettskoledelen. Har avslått forespørsel om spesifikk skiskyttertrening. En går ut av 
styret ved årsmøte. 
Skigruppa har meldt seg på rent idrettslag.  
Sykkel: Ikke tilstede.  
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3/17 Oppfølging sak 38/16 Valg av revisor / arbeidsgruppe profilering. 
Leder orienterte om prosessen. Vedtak: Styret ønsker å gå for lokalt alternativ. 
Profileringsgruppa er etablert, og ventes å legge frem innstilling før sommerferien.  

EK 
 

 

 Pause   
20:25-20:35 

  

 Beslutningssaker.   

4/17 Forberedelser til årsmøtet.  
Sportsplaner: Ski endringer, alle skal være aktive livet ut. Diskusjon om spesifikk 
aktivitet i aldersgruppene som en del av arbeidet med planen. Klubbhåndboken 
oppdateres frem mot årsmøtet. Sportsplan fotball: Laget eget kapittel om idrettskolen.  
Budsjett: Gjennomgang av gruppene og hovedlaget.  
 

  

5/17 Anleggsplan NIL innstilling til årsmøtet 
1. Nytt klubbhus Saga 
2. Kunstgress 
3. Skiskytteranlegg Saga skistadion  
4. Nytt O kart Kjelleren 
5. Rehabilitering friidrettsanlegg Ymber arena  
6. Kaldhall fotball. 

 
  

Enstemmig med unntak av punkt 5 hvor det ble avgjort ved leders dobbeltstemme til 
fordel for punkt 5.  

  

6/17 Rent idrettslag.  
Skigruppa har fulgt opp ett tidligere vedtak i NIL om å jobbe med konseptet «Rent 
Idrettslag» . De andre gruppene i NIL vil styrebehandle deltakelse i prosjektet.  
 

  

7/17    

  
Eventuelt 
 

Arrangement påskeuka. Nordreisa kommune ønsker flere aktiviteter i forbindelse 
med påsken. Innspill sendes Ida Wigdel i Nordreisa kommune.  
 
NIL legger opp til ett utviklingsseminar for trenere i NIL med tema spesialisering 
kontra allsidighet i aldersgruppen 10-14 år.  Tidspunkt April/ Mai.  

 

 
 
 
 

 

 

 


